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INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

mając na względzie bezpieczeństwo komunikacyjne mieszkańców Miesiączkowa, osiedle 
Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej „Nowe Pole" Górzno, zwracam się do Pana z interpelacją.

Stan faktyczny

Osiedle RSP „Nowe Pole" jest usytuowane przy drodze powiatowej nr 1831 C, w sąsiedztwie 
chłodni Unifreeze Miesiączkowo, do której dojeżdżają z dużą częstotliwością samochody ciężarowe, 
jeździ sprzęt rolniczy oraz samochody osobowe. Skrzyżowanie, które tam się znajduje, autobusowy 
punkt przystankowy z którego dzieci odjeżdżają do szkoły ani odcinek drogi od osiedla do chłodni 
(miejsca pracy mieszkańców) nie są należycie oświetlone. Ponadto wzdłuż wspomnianego odcinka 
drogi brak jest chodnika, który pozwalałby na bezpieczne przemieszczanie się, a punkt przystankowy 
nie ma żadnej osłony ani zadaszenia przed warunkami atmosferycznymi dla oczekujących pasażerów.

W związku z przedstawionym powyżej stanem faktycznym, na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy 
o samorządzie gminnym z dn. 8 marca 1990 (Dz. U. z 2018 r. poz. 994), proszę o odpowiedź na 
następujące pytania:

1. Czy Gmina Górzno lub Urząd Miasta i Gminy dysponuje informacjami czy powiat brodnicki 
planuje (lub podjął) działania mające na celu zmianę stanu faktycznego i polepszenie 
bezpieczeństwa mieszkańców i użytkowników ruchu wzdłuż osiedla RSP „Nowe Pole" poprzez 
instalację oświetlenia, budowę chodnika i zadaszenie przystanku autobusowego?

2. Jeśli takie działania zostały podjęte, to w jakim zakresie będzie wyglądała współpraca ze strony 
Gminy Górzno?

3. Jak wyglądają ramy czasowe tego rodzaju inwestycji (tj. jak długo trwa cały proces od podjęcia 
inicjatywy do jej faktycznej realizacji), jakie istnieją możliwości (np. typy lamp) oraz jakiego 
rzędu są to koszty? Jeśli to możliwe, proszę o odpowiedź osobno w zakresie oświetlenia, 
chodnika i przystanku.

Jeśli w przedmiotowej sprawie polepszenia bezpieczeństwa komunikacyjnego przy osiedlu RSP
„Nowe Pole" nie ma działań ani planów, proponuję nawiązanie współpracy z władzami powiatu.
Być może zasadne będzie podzielić zadanie na etapy. Jednocześnie deklaruję chęć wzięcia udziału
w rozmowach z władzami powiatowymi w celu znalezienia optymalnych rozwiązań.

Będę wdzięczny za odpowiedź na powyższą interpelację.

Pytania

Z wyrazami szacunku,


